
Kaludia Paprotny: Czy w Pani sklepie są rozprowadzane torby 
ekologiczne? 

Mariola Sz.: Oczywiście. Jak najbardziej chcemy chronić środowisko. Sama 
zachęcam moich klientów do kupowania toreb ekologicznych            
 

Czy klienci robiąc zakupy, pytają o te torby? 
Ludzie pytają, ale zraża ich cena tych toreb. Sądzę, że gdyby ekologiczne 

torby były za darmo albo chociaż po niższych cenach to ludzie chętniej by po 
nie sięgali. Starym zwyczajem pytają o jednorazówki.  
 

Czy klienci starają się wybierać żywność ekologiczną? 
Nie, ponieważ w takiej małej wiosce ludzie nie są tak na bieżąco ze zdrową 

żywnością. 
 

Co najczęściej kupują ludzie? 
Przede wszystkim podstawowe produkty, tj. nabiał, wędliny i pieczywo. 
 
Na co klienci zwracają uwagę podczas zakupów? 
Szczególnie na cenę (śmiech). 
 

Rozprowadza Pani produkty w opakowaniach nadających się do 
recyklingu? 
   Oczywiście, m.in. mleko w kartonach, napoje w szklanych butelkach i inne. 
 

Są w Pani sklepie jakieś towary w promocji? 
Zdarzają się. Przykładowo są herbaty przy zakupie których dostaje się sok 

gratis, kubek lub batonik. 
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Ekologia w zakupach 
 

Jak najbardziej  
chcemy chronić 

środowisko.  
Używając trwałej torby  

chronimy naturę  
i jej zasoby. 

 

Czy uważa pani za słuszne, aby została wprowadzona 
ustawa, w której będzie zakazane używania jednorazó-
wek? 
Jestem za wprowadzenie takiej ustawy, ponieważ zdaję sobie 
z tego sprawę, iż jednorazówki rozkładają się ok. 400 lat   
i przez to nasze środowisko jest coraz bardziej 
zanieczyszczone 

 
Czy dużo ludzi przychodzi z własnymi torbami? 

Niestety nie. Ludziom łatwiej jest zabrać jednorazówki, które 
są w każdym sklepie. Problem może być też taki, że ludzie nie 
zawsze zdają sobie z tego sprawę, iż wychodząc z domu 
wpadną do jakiegoś sklepu. 

 
Czy duże są koszty sprowadzania jednorazówek? 
Nie. Ponieważ takie sklepy jak ten sprowadzają hurtowo 

dużą ich ilość. 
 
 

Czy dużo w waszym sklepie zużywa się torebek 
jednorazowych? 

Tak, codziennie bardzo dużo ludzi pakuje swoje zakupy do 
jednorazówek. 

 
Czy tutaj wprowadzono torby, które można wykorzystać 

do wielokrotnego użytku? 
Oczywiście. Każdy to ma ochotę kupić taką torbę może ją 

nabyć za parę złotych. 
 
To jak dużo ludzi je kupuje? 
Niewiele decyduje się na kupno takich toreb, gdyż łatwiej im 

jest zabrać jednorazówki. 
 
Jak pani uważa, dlaczego ludzie, mimo zanieczyszczeń 

związanych z używaniem jednorazowych reklamówek, 
korzysta z tych nieekologicznych?  

Ludzie nie zdają sobie sprawy z tego, jakie szkody przynosi 
środowisku ich używanie. 

 
 

Z Bożeną K. pracownicą zakładu handlowo-usługowego 
 rozmawia Ewelina Krawczyk 

 

Używanie jednorazówek 
przynosi szkodę 

środowisku. Ludzie nie 
zdają sobie z tego 

sprawy 
 

 


